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Kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige för kännedom 

Ekonomi- och kvalitetsarbete på nämndnivå 

KPMG har av Uppsala kommuns revisorer fått i uppdrag att översiktligt följa upp hur 
ekonomi- och kvalitetsarbetet verkställs på nämnd-/förvaltningsnivå. Uppdraget ingår i 
revisionsplanen för år 2018. 

Efter genomfört uppdrag konstaterar vi att kommunfullmäktige har fastställt nio gemensamma 
principer för att säkerställa ett enhetligt arbetssätt i ekonomistyrningen och stödja 
fullmäktiges inriktning för nämndorganisation. Styrelse, nämnder och förvaltningar arbetar 
med att implementera och anpassa verksamheterna efter den nya styrmodell som började att 
gälla 2017-01-01. 

Vi konstaterar att inga allvarliga synpunkter lämnats rörande brist på resurser eller andra 
medel för att leva upp till de fastställda principerna. Arbetet med anpassningar till den nya 
styrmodellen pågår dock fortfarande. 

Utifrån vad som framkommit i intervjuerna rekommenderar vi kommunstyrelsen: 

• att lämna tydliga instruktioner över hur och vad som ska ingå i rapportering, detta för 
att få en tydlig och likformig i ex. månadsrapportering 

• att tydliggöra tidsplaner för rapportering 

• att utvärdera systemet Hypergene utifrån användarvänlighet inklusive analys av 
utbildningsbehov hos tänkta användare 

• att analysera möjligheterna att implementera ett gemensamt kvalitetsledningssystem 
med koppling till verksamhetsspecifika system 

Revisionen begär yttrande över revisionens iakttagelser, utifrån följande frågeställningar, 
senast 2018-08-31 till sakkunnigt biträde;  bo.adel@kpmg.se.  

• Med avseende på den genomförda granskningen, vilka åtgärder avser ni att 
genomföra i syfte att komma tillrätta med de påtalade bristerna? 

• Under vilken tidsperiod avser ni att genomföra dessa åtgärder? 

• Hur kommer ni att avläsa effekten av dessa åtgärder? 

• Hur kommer dessa åtgärder att påverka innehållet i nästa revision av 
internkontrollplanen? 

• Om ni inte anser att revisionens granskning behöver besvaras eller att den har aktuell 
bäring på ert nuvarande arbete vänligen utveckla skälen till er bedömning. 

För kommunrevisionen 
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Karolina Larfors, ordförande 
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